
 

 

Zápis ze 4. jednání Výkonného výboru OLaMS 
soutěžní ročník 2021/2022 
Ostrava 
13.12. 2021 

 
 
Přítomni: 
VV OLaMS - Václav Killar, Petr Matěj, Jiří Kroupa, Vladimír Černín, Filip Fňukal, Tomáš Plaček (online) 
Sekretariát - Robert Segeťa, Radomír Mrázek, Zdeněk Cholek 
ČF – Lukáš Laštovička (online) 
 
 
Program jednání: 
 

1. VV OLaMS 
2. Covid-19 
3. LK OLaMS 
4. KRR OLaMS 
5. EK OLaMS 
6. KMM OLaMS 
7. KRD OLaMS 
8. Školení a semináře trenérů 
9. Informace z KR MS a OL KO ČUS 
10. DK OLaMS 

 
 
ad1) VV OLaMS  

VV projednal: 
a) Termín příštího jednání 

rozhodnutí: 
- 5. jednání se bude konat 31.1. 2022 
- dále bylo rozhodnuto o termínech jednání VV OLaMS v 1. polovině roku 2022, a to 7.3., 4.4., 2.5. a 6.6. 2022 

usnesení:  
- sekretář bude o tomto rozhodnutí informovat koordinátora nesoutěžního úseku ČF 

zodpovídá: R. Segeťa  termín: 20.12. 2021 
b) Jednání hejtmanů (21. a 22.1. 2022 – Pardubice) 
- L. Laštovička informoval o připravovaném programu jednání 
- za MS kraj se jednání zúčastní V. Černín, za OL kraj J. Kroupa 
- v případě, že některé body budou vyžadovat účast manažera, zúčastní se jednaní také R. Segeťa 

 
 
ad2) Covid-19 

Sekretář Z. Cholek informoval o aktuálních případech a dopadech covidové pandemie v našich regionálních soutěžích (k 
dnešnímu dni bylo odloženo 199 utkání). Proběhla diskuze. 
 
 
ad3) LK OLaMS 

VV se zabýval: 
a) Seznam umožněných startů 
- sekretář Z. Cholek informoval o umožněných startech 
b) Pokuty LK 
- sekretář Z. Cholek informoval o udělených pokutách 

 

 
ad4) KRR OLaMS 

VV projednal: 
a) Rozvojový plán 2021/2022 
- podrobněji byl RRP diskutován na minulém jednání 
- sekretář R. Mrázek prezentoval aktuální stav plnění rozvojového plánu: práce s oddíly, PP3, PP1 a PP2, školské 

soutěže (ZŠ, SŠ), dotační titul „Můj klub 2022, zázemí pro florbal 



 

 

 
 
ad5) EK OLaMS 

VV projednal: 
a) Regionální dotace – „Podpora kvantitativního růstu rozhodčích v sezóně 2021/2022“ 

- J. Kroupa představil návrh myšlenky dotační podpory kvalitativního růstu rozhodčích zejména v oblasti pravidlových 
znalostí 

- proběhla diskuze 

- toto téma bude dále projednáno na dalších jednáních KRD a VV 
b) Rozpočet 2021 

- sekretář R. Segeťa informoval o aktuální situaci 

- sekretář R. Segeťa představil odhad konečného schodku, který by se mohl pohybovat okolo 250 000,-Kč 
 
 
ad6) KMM OLaMS 

VV projednal: 
a) LODM 2022 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci (schůzka vedoucích sportů 24.11. 2021 v Praze, 15.12. 2021 
proběhne online schůzka se zástupci MS kraje) 

- sekretář R. Mrázek informoval o možnosti zapojit do LODM „ambasadory“ 
b) Mládežnické akce 2021/2022 

- sekretář R. Mrázek informoval o plánovaných akcích 
c) Dovednostní dny 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 

- v rámci RRP je v plánu realizace 2 akcí v první polovině roku 2022 
d) Příprava RV 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
 
 
ad7) KRD OLaMS 

VV projednal: 
a) Základní školení rozhodčích 2021 

- J. Kroupa informoval o dalším postupu, pokud bude zájem, vypíšeme další náhradní školení rozhodčích (cca konec 
ledna nebo začátek února 2022) 

b) Systém vzdělávání rozhodčích 2021/2022 

- J. Kroupa informoval o obsahu a průběhu jednání ze setkání hlavních školitelů 

- J. Kroupa pochválil sekretáře M. Loskota za vedení těchto jednání 

- konkrétní materiály nejsou v této chvíli k dispozici (videa, prezentace), mohly by být připraveny pro sezonu 
2022/2023 

c) Semináře v sezóně 2021/2022 

- J. Kroupa zhodnotil proběhlé semináře 

- sekretář R. Segeťa informoval o plánovaných seminářích 

- proběhla diskuze 
 
 
ad8) Školení a semináře trenérů 

Sekretář R. Mrázek informoval o proběhlých i plánovaných seminářích a školeních trenérů, sekretář R. Segeťa informoval o 
zvýšené nabídce počtu seminářů, J. Kroupa a P. Matěj pozitivně hodnotili osobně navštívené semináře. 
 
 
ad9) Informace z KR MS a OL KO ČUS 

VV projednal: 
a) VH MS KO ČUS 

- sekretář R. Segeťa informoval o průběhu a obsahu VH MS KO ČUS, která se konala 25.11. 2021 v Ostravě; 
hlavními body VH byly dotace, ocenění osob, myšlenka jedné krajské sportovní budovy 

 
 
ad10) DK OLaMS 

Byl projednán případ: 
a) Jiří Planý (FBC ORCA KRNOV) – nesportovní chování 



 

 

rozhodnutí: 

- zastavení závodní činnosti na 6 zápasů 
usnesení: 

- VV schvaluje rozhodnutí DK OLaMS 

- sekretář bude informovat výše zmíněný oddíl a hráče o tomto rozhodnutí 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 20.12. 2021 

 
 
 
 
Vypracoval:       Schválil: 

Robert Segeťa       Václav Killar 

manažer OLaMS       hejtman ČF OL kraje 

14.12. 2021 


